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Slovenský poľovnícky zväz, Regionálna organizácia Kysúc 

 

 

Zápisnica 

zo zasadnutia Rady SPZ RgO Kysúc dňa 15.4.2016 

 

 

 

 

Prítomní  na  zasadnutí Rady SPZ RgO Kysúc:  podľa prezenčnej listy 12 členov z 21 členov. 

Zápisnicu zapísala Ing. Erika Kriaková 

 

Program: 

1. Otvorenie. 

2. Návrh a schválenie programu Rady. 

3. Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice. 

4. Kontrola plnenia uznesení.  

5. Plnenie rozpočtu SPZ RgO Kysúc k 31.12.2015. 

6. Návrh rozpočtu SPZ RgO Kysúc na r. 2016. 

7. Správa Dozornej rady SPZ RgO Kysúc. 

8. Návrhy na udelenie vyznamenaní „Za rozvoj poľovníctva na Kysuciach“ v roku 

2016.         

9. Diskusia. 

10. Návrh na uznesenie. 

11.  Záver.  

 

K bodu 1/ 

  Jednanie otvoril predseda RgO SPZ Ing. Riško. Skonštatoval, že je prítomných 12 z 21 

delegátov, rada je uznášaniaschopná.  

 

K bodu 2/ 

Ing. Riško oboznámil prítomných s programom Rady, ako ho obdržali aj v pozvánke. 

Všetci hlasovali za takto stanovený program.  

 

K bodu 3/ 

Predseda predniesol návrh návrhovej komisie a overovateľov zápisnice. 

Návrhová komisia: M. Siekela, S. Pastva a  Ing. O. Smoleň. Návrhová komisia bola 

v uvedenom zložení schválená. 

Overovatelia zápisnice: P. Kubjatko a Z. Kubala. Overovatelia boli jednomyseľne schválení. 
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K bodu 4/ 

  Predseda SPZ RgO Kysúc predniesol kontrolu plnenia uznesení zo zasadnutia Rady 

RgO SPZ  zo dňa 22.10.2015  

 

Uzn. č.1 Rada SPZ RgO Kysúc ukladá Predstavenstvu SPZ RgO Kysúc zosúladiť stanovy SPZ 

RgO Kysúc so vzorovými stanovami ústredia SPZ. 

 

Uzn. č. 2 Rada SPZ RgO Kysúc ukladá predsedom PZ, PS ujednotiť termín podávania 

návrhov na udelenie vyznamenaní k 15.10. každoročne do roka predchádzajúceho odovzdaniu  

vyznamenania u rezortných i regionálnych vyznamenaní SPZ.  

Obe úlohy boli splnené. 

 

K bodu 5/ 

Predseda SPZ RgO Kysúc predstavil položkovite plnenie rozpočtu jednotlivých 

komisií organizácie za r.2015. Materiál je spracovaný písomne a je prílohou č.1 zápisnice č. 

R1/2016.  

Polovica finančných prostriedkov na vybudovanie guľového strelišťa bola refundovaná 

z prostriedkov  FRZP OPK Čadca. 

Rozpočet za r. 2015 bol v hlasovaní jednohlasne schválený delegátmi Rady bez pripomienok. 

 

K bodu 6/ 

Predseda SPZ RgO Kysúc predstavil položkovite návrh rozpočtu jednotlivých komisií 

organizácie pre r.2016. Materiál je spracovaný písomne a je prílohou č.2 zápisnice č. 

R1/2016.  V nastávajúcom období bude potrebné realizovať úpravy strelnice. Na rozvoj 

areálu navrhuje využiť prostriedky FRZP. Problematikou sa bude zaoberať aj Konferencia 

OPK Čadca dňa 22.4.2016. 

JUDr. Škripek:  navrhol navýšenie mzdy pracovníka strelnice vzhľadom na skutočnosť, 

že poberá minimálnu mzdu a na strelnici je viac času ako ukladá pracovná zmluva. 

Ing. Riško: funkciu správcu strelnice zastrešuje v zmysle zákona  190/2003 Z.z. 

o zbraniach a strelive Bc. I. Paluš, pracovník a správca M. Heglas je na strelnici denne od 

9.00-18.00 a počas víkendov. 

Z. Kubala: strelnica pri takomto využití musí profitovať 

JUDr. Krčmárik: v súvislosti so mzdou a pracovným časom je potrebné dodržať 

Zákonník práce 

D. Riško: dennodenná prítomnosť a pracovitosť pracovníka strelnice sa odráža aj na 

vzhľade areálu 

Mgr. Kubošek: je potrebné uvedomiť si skutočnosť, že jeden pracovník strelnice 

zastáva celotýždňovú+víkendovú prácu za minimálnu mzdu 

Ing. Riško: v rámci dohody o spolupráci sa strelnica využíva aj na podujatia organizované 

OPK Čadca, prevažná časť pretekov a akcií je organizovaných pod záštitou OPK Čadca. 

Z. Kubala: navrhol upraviť rozpočet streleckej komisie do vyrovnanej formy. 

P. Kubjatko: strelnica profituje, mzdu pracovníka  je vhodné zvýšiť 

JUDr. Škripek: naša strelnica spĺňa predpísané podmienky k prevádzkovaniu, avšak za 

jednu dekádu sa do areálu doteraz neinvestovalo, prevažná časť inovácií je realizovaná 
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formou sponzorských darov. Výsledný efekt je viditeľný. Strelnicu využívajú aj záujemcovia 

nielen z nášho regiónu. 

D. Riško: do rozvoja areálu je určite vhodné investovať financie 

JUDr. Šamaj: prioritne sa jedná o zvýšenie efektivity a kvality strelnice, prikláňa sa 

k navýšeniu mzdy. Podal návrh na využívanie strelnice PZ, PS (schôdze, streľby). 

Ing. Riško:  každé PZ, PS sa môže zúčastňovať na streľbách, v priemere je účasť členov 

organizácie na pretekoch  cca ½ zúčastnených. Rozpočet streleckej  komisie bude upravený 

do vyrovnanej podoby v príjmovej a výdavkovej časti komisie. 

Vyzval prítomných na hlasovanie za návrh rozpočtu na r. 2016 a takto navrhnutú úpravu 

v rozpočte streleckej komisie. Všetci boli jednohlasne za, proti 0, nikto sa nezdržal 

hlasovania. 

 

K bodu 7/ 

Správu Dozornej rady SPZ RgO Kysúc konanej dňa 19.2.2016 predstavil predseda DR 

JUDr. Šamaj.  K správe DR neboli žiadne pripomienky. 

 

K bodu 8/ 

Ing. Riško oboznámil prítomných s návrhmi na vyznamenania „Za rozvoj poľovníctva 

na Kysuciach“, ktoré boli k termínu 15.3.2016 doručené kancelárii SPZ RgO Kysúc ako aj 

s podmienkami na ich udelenie podľa platnej smernice. Prítomných vyzval, aby sa pri 

navrhovaní ocenených daných podmienok pridržiavali. Materiál je spracovaný písomne a je 

prílohou č.3 zápisnice č. R1/2016.  

Ing. Riško dal hlasovať za návrhy na udelenie vyznamenaní „Za rozvoj poľovníctva na 

Kysuciach“ udelených v r. 2016. Všetci boli jednohlasne za, proti 0, nikto sa nezdržal 

hlasovania. 

 

K bodu 9/ 

Predseda SPZ RgO Kysúc otvoril diskusiu, informoval o konaní konferencie OPK 

Čadca dňa 22.4.2016 ako aj o celoštátnej výstave poľovníckych trofejí v Nitre, 9.-12.6.2016.  

JUDr. Šamaj: v súvislosti so správou DR informoval o výpovedi účtovníckej firmy 

k 6.4.2016 s trojmesačnou výpovednou dobou. V súčasnosti organizácia hľadá náhradu za 

účtovnícku firmu. Navrhuje účtovníctvo využívať v plnej miere a kanceláriu nezaťažovať 

duplicitným spracovávaním účtovných dokladov v tabuľkovej forme. 

P. Kubjatko: k FRZP uviedol, že výskyt strečkovitosti je zaznamenaný vo zvýšenej miere, 

navrhuje prostriedky investovať aj v oblasti zveroozdravných opatrení. 

Mgr. Kubošek:  takáto investícia by požadovala väčší objem financií 

Z. Kubala: v súčasnosti je potrebné investovať prostriedky do oblasti strelnice, do 

budúcnosti určite venovať pozornosť problematike zveroozdravných opatrení  

JUDr. Šamaj:  odporúčal jednotlivým PZ, PS do tejto sféry investovať vlastné prostriedky 

Ing. Riško: v rámci cezhraničnej spolupráce je vyhlásená výzva programu INTEREG, 

financie pre potreby uvedených a iných opatrení je možné získať aj touto cestou. V minulom 

roku sa vyššie prostriedky na strelnicu podarilo získať formou sponzorských darov, čo sa 

odráža aj v jej referenciách. V budúcnosti by zasadnutia Rady mohli prebiehať aj na strelnici. 
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JUDr. Šamaj:  v prípade organizácií zasadnutí na strelnici pri projektovaní bude potrebné 

navrhnúť priestory pre vyšší počet účastníkov, príp. vyriešiť sídlo kancelárie priamo v budove 

na strelnici. 

Ing. Riško:  pokiaľ by sme riešili inováciu priestorov touto cestou jednalo by sa o vysoké 

položky. 

P. Kubjatko:  pri rekonštrukciách areálu je potrebné zhodnotiť jeho komplexné využitie. 

 

K bodu 10/ 

Po ukončení diskusie Ing. Riško vyzval predsedu návrhovej komisie o prednesenie uznesení 

zo zasadnutia Rady SPZ RgO Kysúc.  

 

V hlasovaní za navrhované uznesenia boli všetci prítomní za, nik sa nezdržal hlasovania ani 

nebol proti. Schválené uznesenia zo zasadnutia Rady SPZ RgO Kysúc zo dňa 15.4.2016 sú 

spracované písomne a sú súčasťou príloh zápisnice R1/2016. 

 

K bodu 11/ 

Predseda SPZ RgO Kysúc Ing. Riško poďakoval prítomným za účasť a ukončil jednanie. 

 

 

 

Overovatelia zápisnice:                                                                                             

       

Zdeněk Kubala            Ing. Alojz Riško 

         predseda SPZ, RgO Kysúc 

Pavol Kubjatko 
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Uznesenie 

 

zo zasadnutia Rady SPZ, RgO Kysúc dňa 15.4.2016 

 

 

1/ Rada RgO SPZ schvaľuje: 

 

a) Program Rady SPZ RgO Kysúc 

b) Návrhovú komisiu v zložení: M. Siekela, S. Pastva a Ing. O. Smoleň 

c) Overovateľov zápisnice: P. Kubjatko, Z. Kubala 

d) Správu o kontrole plnenia uznesení.  

e) Plnenie rozpočtu SPZ RgO Kysúc k 31.12.2015  

f) Návrh  rozpočtu SPZ RgO Kysúc na r.2016 

g) Správu Dozornej rady SPZ RgO Kysúc 

h) Návrhy na udelenie vyznamenaní „Za rozvoj poľovníctva na Kysuciach“ pre rok 2016. 

i) Navýšenie platu pracovníka strelnice na 500 €/ ČM. 

 

2/ Rada SPZ, RgO Kysúc berie na vedomie: 

 

a) Správu predsedu SPZ RgO Kysúc o plnení rozpočtu za r.2015 a návrh rozpočtu na r. 

2016. 

b) Správu Dozornej rady SPZ RgO Kysúc 

c) Návrhy na udelenie vyznamenaní „Za rozvoj poľovníctva na Kysuciach“ pre rok 2016. 

 

 

3/ Rada SPZ, RgO Kysúc ukladá: 

 

a) Vypracovať vyrovnaný rozpočet v oblasti strelectva  na r. 2016 podľa pripomienok. 

 

 

Uznesenie bolo prijaté 15.4. 2016     

 

 

 

 

Návrhová komisia:      Overovatelia zápisnice:  

 

 

Miroslav Siekela                              Zdeněk Kubala 

      

 

Ing. Ondrej Smoleň      Pavol Kubjatko  

 

 

Silvester Pastva 
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Materiály zo zasadnutia Rady RgO SPZ 15.4.2016: 

 

1/  Pozvánka a program zasadnutia 

2/  Prezenčná listina 

3/ Zápisnica č. R1/2016 

4/  Plnenie rozpočtu k 31.12.2015. 

5/   Návrh rozpočtu pre r. 2016 

6/ Schválené návrhy pre udelenie medailí „Za rozvoj poľovníctva na Kysuciach“. 

7/ Uznesenie z Rady RgO SPZ 15.4.2016 

 

 


